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Саобраћајница у Серви-
сно - комуналном центру, 
која је протекле седмице ас-
фалтирана, унаприједиће 
услове пословања привред-
ницима у овом дијелу града.

За асфалтирање саобра-
ћајнице дуге 300 метара 
Градска управа је из буџета 

обезбиједила 100.000 мара-
ка, а радови су обухватали и 
уређење четири прилаза за 

предузећа и улаз са магис-
тралног пута.

Сервисно - комунални це-

нтар обишао је у петак гра-
доначелник Милорад Симић 
са сарадницима казавши да 

се нада да ће уређење ин-
фраструктуре додатно осна-
жити ову пословну зону.

- У Сервисно - комуналном 
центру егзистира неколико 
привредника који су до сада 

имали један прилаз, а од са-
да ће имати и овај улаз по-
годан за теретна возила. У 
ове радове уложили смо око 
100.000 марака, што је мало 

у односу на то шта ове фир-
ме постижу својим радом - 
рекао је Симић. 

Представник  предузећа  
„АЛ - М“ Никола Миладин-
овић рекао је да ће асфалт-

ирана саобраћајница знач-
ајно олакшати пословање 
овој фирми која запошљава 
15 радника.  

Н. С. 

Градска скупштина разма-
траће на сједници која је 
заказана за сриједу, 31. јул, 
15 тачака дневног реда, изм-
еђу осталих и приједлоге од-
лука о додјели Великого-
спојинске повеље са златн-
им грбом града у 2024. год-
ини др Душку Панзаловићу, 
Миланку Балешевићу и Сл-
ободану Наградићу, те Зах-
валнице Пеји Губерцу из До-

њег Вишњика.
Пред одборницима ће би-

ти и информације о стању 

јавног реда и мира, безбј-
едности грађана и имовине 
за протеклу годину и о пр-

евентивној здравственој за-
штити становништа у 2023. 
години.

Биће разматран и Извјеш-
тај о раду Првостепене стр-
учне комисије за процјену 

потреба и усмјеравање дј-
еце и омладине са сметњ-
ама у развоју, као и одлуке о 
усклађивању аката о осн-
ивању јавних установа и то 
Геронтолошког центра, На-
родне библиотеке „Бранко 
Радичевић“, предшколске 
установе „Трол“, Центра за 
културу, Спортског центра и 
Центра за социјални рад. 

ДЛ

Сједница Скупштине града заказана за 31. јул

Одборници о додјели 
највиших признања

За Великогоспојинску повељу 
три приједлога, а један за 
Захвалницу

Сервисно - комунални центар добио нову саобраћајницу

Боља инфраструктура за 
неколико предузећа

Радови 
обухватали 
уређење 
четири 
прилаза за 
предузећа и 
улаз са 
магистралног 
пута

Тротоар
Из Градске управе подсјетили су да је раније по-

тписан уговор у вриједности од 159.000 марака за изг-
радњу тротоара од мотела „Двор“ до улице 16. кра-
јишке, уз магистрални пут Прњавор - Дервента - Брод. 

За радове из 
градског 
буџета 

издвојено 
100.000 КМ

Добровољни даваоци крви, али и они суграђани 
који желе први пут да дарују драгоцјену течност, 
имаће прилику за то у четвртак, 1. августа.

Градска организација Црвеног крста и другу 
овогодишњу акцију даривања крви организује у 
Центру за културу од осам од 14 часова.

- Позивамо добровољне даваоце крви и пунољетне 
суграђане да буду дио ове акције. За све који се 
одазову, обезбијеђен је поклон пакет Црвеног крста 
- казали су из ове организације.

ДЛ

Црвени крст
Прикупљање 
драгоцјене 
течности 
1. августа

Асфалт је протекле седмице стигао и у Крфску 
улицу на Гаковцу.

Foto
vijest

Брзо и лако допуњавање ТАГ уређаја за једно-
ставнији пролазак наплатних кућица на ауто - путе-
вима у Републици Српској доступно је од сада воз-
ачима захваљујући мобилној апликацији „Аутопутеви 
РС-ЕНП“.

Из „Аутопутева РС“ казали су да на овај начин 
возачи могу електронски да допуне ТАГ уређаје 
платним картицама без одласка на продајно мјесто.

- Дуго смо ослушкивали потребе корисника и на 
основу њихових жеља креирали апликацију која 
омогућава брже, једноставније, али и безбједније 
плаћање ТАГ уређаја. Допуна је могућа у било које 
вријеме и гдје год да се возач налазио - рекао је 
Ћорић истакавши да се путем апликације може 
пратити стање рачуна ТАГ уређаја, као и путања.

Из „Аутопутева“ су најавили и да би до краја 
мјесеца требало да заживи и јединствени ТАГ уређај 
за аутопутеве РС и Србије, а слична сарадња ускоро 
се очекује и са Хрватском како би возачи без 
задржавања саобраћали аутопутевима у региону.

ДЛ

Новитет из 
„Аутопутева РС“

Допуна 
ТАГ уређаја 

од сада и путем 
апликације
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Реконструкција објекта 
Основне школе „Никола Те-
сла“, вриједна 5,2 милиона 
марака, тече предвиђеном 
динамиком, а у ток радова 
протеклог петка увјерили су 
се градоначелник Милорад 
Симић и представници над-
зорних тимова.

Објекат највеће дервент-
ске основне школе оштећен 
је у земљотресу крајем 2020. 
године и од тада се у њему 
не изводи настава, а дов-
ођење објекта у стабилно и 
безбједно стање финансира 
Влада Републике Српске.

Представник предузећа 
„Прода монт“ из Добоја, које 
је носилац конзорцијума за-
дуженог за радове на објек-
ту, Жељко Зекић објаснио је 
да су на градилишту ангаж-
ована 44 радника и да пос-
лови теку предвиђеном дин-
амиком.

-  У току је реконструкција 
конструктивног дијела обје-
кта. Завршени су ископи те-
меља, армирање и бетони-
рање, а урађена су и армир-
ано - бетонска укрупна пл-
атна кроз двије етаже у ла-
мели А, а третнуто радове 
изводимо на ламели Б, да 
би потом услиједили и пос-
лови на ламели Ц. Завршено 
је и бетонирање стубова у 
подрумима, те упоредо с 
тим и формирање оплате у 
фискултурној сали - објасн-
ио је Зекић додавши да ће 
послије скидања подних 
облога на све три етаже би-
ти створени предуслови за 
постављање електро и вод-
оинсталација.

Координатор надзорног 
тима Републичке дирекције 

за обнову и изградњу Вања 
Врањеш оцијенила је да из-
вођач квалитетно изводи ра-
дове.

- Континуирано, од почет-
ка, надзиремо радове, а тре-
нутно се изводе укруте стуб-
ова, плоча и греда. То је важ-
но за сеизмику објекта, како 
поново у случају земљот-
реса не би дошло до пуца-
ња. У вријеме када је објекат 
грађен, почетком 20. вијека, 
уграђиване су дрвене греде 
које ми сада укрућујемо бе-
тоном и повезујемо армату-
ром - рекла је Врањешева.

Градоначелник Милорад 
Симић послије обиласка гра-
дилишта казао је да је рек-
онструкција објекта ОШ „Ни-
кола Тесла“ један од најозби-
љнијих пројеката посљед-
њих деценија у Дервенти.

- Озбиљно смо приступили 
рјешавању проблема оштећ-
ења школе старе више од 
100 година. Много релевант-
них кућа смо ангажовали ка-
ко би смо израдили студије и 
пројекте, а град је за те пос-
лове издвојио 230.000 марака. 
Изабрали смо доброг извођ-
ача, који има озбиљан при-
ступ захтјевном послу чија је 
вриједност нешто већа од 
4,7 милиона марака. Послије 

реконструкције објекта усли-
једиће вањско уређење које 
је уговорено у вриједности 
од 300.000 марака - рекао је 

Симић изразивши наду да ће 
радови бити завршени у уг-
овореном року.

- За радове на објекту из-
вођач има 300 календарских 
дана од увођења у посао, а 

за вањско уређење 120 да-
на. Апеловао бих на учени-
ке, њихове родитеље и наст-
авнике да буду још мало ст-

рпљиви. До овог септембра 
радови не могу бити заврш-
ени, али догодине ће објекат 

бити спреман за употребу - 
рекао је Симић.  

Начелница Одјељења  за 

просторно  уређење  Градске 
управе Споменка Живанић 
подсјетила је да је радовима 
претходила опсежна прип-

рема документације, испи-
тивање конструкције објекта 
и материјала.

- Захваљујући радовима 
биће унапријеђен квалитет ко-
рисног простора у школи. 
Између осталог, биће изгра-

ђен вањски панорамски ли-
фт који ће дјеци са посебним 
потребама омогућити да 
користе просторије у свим 

етажама објекта. Такође, по-
стојаће и кабинети, а читав 
тавански дио објекта биће 

искоришћен - рекла је Жив-
анићева.

Реконструкција објекта 
финансира се из буџета Ре-

публике Српске и то као је-
дан од приоритетних проје-
ката из Програма јавних ин-
вестиција РС.               Н. С.

Градоначелник и надзорни тимови увјерили се у 
ток радова на једном од најважнијих градилишта

Реконструкција објекта 
ОШ „Никола Тесла“ тече према плану

Послије 
радова на 
објекту, 
услиједиће 
вањско 
уређење

Повратак у школу
Да ће школа послије реконструкције имати нове 

цјелине потврдио је и директор Љубиша Ђурић, каза-
вши да сви са нестрпљењем ишчекују повратак у своју 
школу.

- Сви једва чекамо, ученици, њихови родитељи, упр-
ава школе да радови што прије буду завршени. На-
става се у протекле три године одвијала у објектима 
других школа, што је била отежавајућа околност за 
све, дјецу, наставнике и родитеље - рекао је Ђурић. 

Највећу 
дервентску 

основну школу 
догодине би 

поново требало 
да испуни ђачка 

граја
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Бројка седмице

1.426
марака износила је просјечна нето плата 

исплаћена у јуну у Републици Српској, подаци 
су Републичког завода за статистику.

У односу на исти мјесец прошле године, јун-
ска нето плата номинално је већа за 11, а 
реално за 9,2 одсто.

_

Храм Преподобног Сисоја Великог у Мишковцима 
прославио je крсну славу и то вечерњом молитвом, 
јутарњом литургијом и славским обредом.

Већи број вјерника окупио се у молитви за здравље, 
а кум славе био је Богдан Будишић. Кумство за идућу 
годину преузео је Тихомир Јовичић. 

Н. С.

У Босанским Лужанима у недјељу је служен помен 
за пет бораца из Малог Прњавора, Славка Радоњ-
ића,Чеду и Марка Старчевића, Симу Малбашића и 
Горана Радоњића, који су 1992. године погинули 
ослобађајући ово село.

Послије помена, на споменик изграђен у знак 
сјећања на ову петорицу припадника Крњинске 
бригаде, вијенце су положили представници Градске 
управе и Градске борачке организације Дервента, те 
делегације Мјесне борачке организације и Мјесне 
заједнице Мали Прњавор.

ДЛ

У Малој Сочаници проте-
кле недјеље служен је помен 
за седморицу погинулих бо-
раца у Одбрамбено - отаџб-
инском рату, уз подсјећање на 
важност његовања пијетета 
према изгубљеним животима.

Брат погинулог борца Го-
ран Кузмановић рекао је да је 
сјећање на све страдале ве-
ома значајно, како за чла-
нове њихових породица, та-
ко и за будуће генерације.

- Мој брат Рајко је погинуо 
на Путниковом брду код Добо-
ја. Био је малољетан, недоста-
јало је 20 дана да напуни 18 
година. Сваке године дођем 
да на овај начин, заједно са др-
угим породицама, одам по-
част њему и осталим стра-
далим - рекао је Кузмановић.

Испред спомен – обиљ-
ежја, сјенима страдалих бо-

раца Миле Ћорића, Маринка 
Бабића, Рајка Кузмановића, 
Слађана Радановића, Сла-
вка Пијетловића, Влајке Вл-
ајића и Вида Ћорића покло-

нили су се чланови њихових 
породица, шеф Одсјека за 
борачко - инвалидску зашт-
иту Градске управе Станиша 
Микеревић, делегација Гра-

дске борачке организације, 
представници Мјесне зајед-
нице Мала Сочаница, те пред-
ставници политичких партија 
СНСД, СДС и ПДП.        Н. С. Босански Лужани

Служен 
помен погинулим 
борцима из Малог 

Прњавора

Празник Преподобног 
Сисоја Великог

Служен помен за 
седморицу погинулих бораца

Мала Сочаница чува пијетет
према страдалим синовима

Храм у Мишковцима 
прославио 

крсну славу

Дан устанка народа БиХ 
против фашизма, 27. јул, у 
Календеровцима ће бити 
обиљежен у суботу одава-
њем почасти погинулим.

На овај дан 1941. године у 
БиХ је кренуо организовани 

устанак против окупатора, 
чиме су се народи у БиХ пр-
идружили остатку свијета у 
борби против фашизма.

Дејство првих организов-
аних јединица на подручју 
Дервенте било је 4. јула 1941. 

године у Појезни када су пр-
ипремани терени и борци, да 
би 27. јула кренуо устанак.

Из Градске организације 
Савеза удружења бораца 
народноослободилачког рата 

најавили су за десет часова 
полагање вијенаца  и обраћ-
ање званичника код споме-
ника подигнутог у част нар-
одних хероја.

                     Н. С. 

Изградња цркве посве-
ћене Светим апостолима 
Петру и Павлу у Пољу, која 
је почела прије три године, 
приводи се крају, а одн-
едавно је краси нова фа-
сада.

Ова црква никла је на те-
мељима старе која је пор-
ушена због дотрајалости, а 
уз подршку вјерника и до-
натора, биће завршени и пр-
еостали радови.

Свештеник Драган Зарић 
казао је да слиједи унутра-

шње уређење. 
- Уз помоћ и подршку вје-

рника и донатора изградић-
емо и иконостас, те поставити 
подне плочице. То ће цркви 
дати нови изглед - рекао је 
Зарић. 

Црква у Пољу први пут је 
изграђена у 19. вијеку, а 
освештана је 1936. године. 
Прва оштећена претрпјела 
је у Другом свјетском рату, 
послије чега је 1956. године 
реновирана. Друго рушење 
богомоља је претрпјела у 

априлу 1992. године, током 
Одбрамбено - отаџбинског 
рата, а двије године касније 

обновљени су и црква и 
звоник. 

Н. С.

Календеровци
Обиљежавање 
Дана устанка 

против фашизма 
27. јула

Приводе се крају радови 
на цркви у Пољу

Слиједи 
изградња 

иконостаса
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Проширење капацитета 
вртића „Трол“, којим ће у ов-
ој предшколској установи 
бити обезбијеђено мјесто за 
још око 140 малишана, тече 
предвиђеном динамиком и у 
фази је грубих грађевинских 
радова.

Препознајући потребу за 
већим капацитетом једине 
јавне предшколске установе 
у Дервенти, Градска управа 
је иницирала, а потом и 
обезбиједила потебан новац 
у буџету за ову инвестицију. 

Као најбоље рјешење за 
пројекат проширења показа-

ле су се просторије у непос-
редној близини „Трола“, које 
су замијењене и откупљене 
од претходних власника, и 
које ће ускоро постати дио 

ове предшколске установе.
Посао проширења вртића 

вриједан 908.668 марака кр-
ајем априла повјерен је фи-

рми „ДСД пројект“, а цјел-
окупна инвестиција кошта 
око 1,22 милиона КМ.

- До сада је из просторија 
рашчишћен комунални отп-

ад, уклоњени зидови пре-
двиђени за рушење, те дем-
онтиране бетонске коцке на 
крову објекта - проходној те-
раси, а завршена је и нова 
хидроизолација крова - каза-
ли су из Градске управе дод-

ајући да су у току бетонски 
радови на проширењу про-
стора и зидање нових зидо-
ва, а слиједи постављање 
нове бетонске коцке на кр-
ову, те остали радови дефи-
нисани уговором. 

Динамиком радова задов-

ољна је директорица „Трола“ 
Гордана Симић истакавши 
да вјерује да ће сви послови 
бити завршени у предвиђе-
ном року.

- Радови теку добро. У то-
ку је санација крова, унут-

рашњи радови и све остало 
дефинисано пројектом. Вј-
ерујем да ће све бити ура-
ђено у  предвиђеном  року и  
цијели простор добити нови 
изглед - казала је Симићева 
подсјетивши да је на листи 
чекања за вртић у посљедње 

двије године од 120 до 140 
дјеце, нагласивши да ће но-
ви капацитети вртића бити 
довољни да листе чекања 

постану прошлост.
- Осим додатних око 140 

мјеста у вртићу, прошире-
њем ће бити обезбијеђен и 

простор за дјецу са сметњ-
ама у развоју, што је веома 
значајно - нагласила је Си-
мићева.

Уговорени рок за заврш-
етак радова је 180 календар-
ских дана од увођења изв-
ођача у посао.               Н. С. 

Напредује проширење предшколске установе „Трол“

Нове просторије вртића 
све ближе малишанима

У току је 
санација 
крова, 
унутрашњи 
радови и све 
остало 
дефинисано 
пројектом, 
казала 
Симићева

Радници
Пријем нових малишана у вртић условиће и потребу 

за додатним радницима.
- Са повећањем укупног броја дјеце са 229 на 350, 

број радника биће повећан са 42 на 70 запослених – 
прецизирала је Гордана Симић.

Проширењем
 ће бити 

обезбјеђено 
мјесто у 

вртићу за још 
140 дјеце

Гордана Симић

Борба за потомство једна 
је од најтежих са којом се 
парови суочавају, а локална 
управа већ годинама настоји 
да у томе буде ослонац Де-

рвенћанима, а од ове године 
у буџету града предвиђен је 
дупло већи износ за вантј-
елесну оплодњу, уз друге 
погодности.

Из Одјељења за привреду 
и друштвене дјелатности пр-
ецизирали су да је умјесто 
досадашњих 15.000 марака, 
у овогодишњем буџету за 

ове намјене предвиђено 
30.000 КМ, а повећан је и 
појединачни износ који пар-
ови могу добију, као и стар-
осна граница жена које имају 

право на подршку.
- У току ове године одо-

брено је пет захтјева за ван-
тјелесну оплодњу, а за сваки 
захтјев, уколико испуњава 
услове, умјесто досадашњих 
3.500 одобравамо 4.000 
марака. Такође, помјерена је 
и старосна граница жена које 
могу да остваре право на под-
ршку, и то са 42 на 49 година 
- рекао је начелник Одјељ-
ења за привреду и друштвене 
дјелатности Градске управе 
Славен Пашалић додавши 
да је овај вид подршке Дер-
венћанима на располагању 
од 2015. године.            Н. С. 

У буџету ове године за вантјелесну оплодњу намијењен дупло већи износ

Град уз пaрове у њиховој борби за потомство

Процедура 
Парови који желе да поднесу захтјев за суфи-

нансирање вантјелесне оплодње треба да Одјељењу 
за привреду и друштвене дјелатности поднесу захтјев 
уз потребну медицинску документацију. Помјерена и 

старосна 
граница жена 
за ову врсту 

подршке
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Иако пут до титуле најбо-
љег ученика Основне школе 
„19. април“ није био лак, Ла-
ни Ниолић сваки пређени ко-
рак на путу успјеха служи на 
понос, доказујући да труд и 
подршка породице дају нај-
боље резултате.

Николићева, с обзиром на 
титулу ученице генерације, 
храбро стоји пред новим из-
азовима који је од септембра 
очекују у гимназији.

- Постићи највише приз-
нање у генерацији није било 
лако, посебно у деветом ра-
зреду када је био прави из-
азов прећи веома обимно 

градиво и упоредо с редовном 
наставом припремати се за 
такмичења. Било је и непро-
спаваних ноћи, али је врије-
дило. Све то су ми много ол-
акшали наставници који су, 
вјерујем, нас ђаке добро пр-
ипремили за средњу школу 

- казала је Николићева која 
је од седмог до деветог ра-
зреда била редован учесник 
такмичења из математике и 
физике.

- У седмом разреду сам на 
регионалном такмичењу из 
математике била пета од 
укупно 20 ученика, на шта 

сам заиста поносна. Такође, 
поносим се и учешћем на  
такмичењу „Ћирилица, чедо 
моје“ у осмом разреду, а 
због обимног градива које 
смо морали обухватити, ост-
ало ми је у веома лијепом сј-
ећању - додала је ова учени-

ца која из основне школе 
носи мноштво лијепих успо-
мена.

- Чини ми се да ћу заувијек 
памтити двије посљедње кл-
упе у реду до прозора, гдје 
сам сједила у два разреда, 
памтићу и часове матема-
тике, бијелу и црвену збирку 

задатака, као и наставницу 
која ме мотивисала у свијету 
бројева. Свакако, било је и 
изазова који су ми урезани у 
сјећање, а од свих најтеже 
су ми „падале“ лекције из 
биологије, тачније градиво у 
деветом разреду о анат-
омији човјека, али и њема-
чки језик ми није баш „гла-

тко“ ишао - испричала је она 
казавши да је подршку и сн-
агу добијала од пријатеља, 
као и од родитеља и ста-
ријих сестара које су увијек 
налазиле начин да је подрже.

Школовање у гимназији, 
које јој предстоји, настојаће 
да искористи како би прон-
ашла свој пут за будућност.

- Двоумила сам се између 
опште и рачунарско - инфор-
матичке гимназије, јер се ви-
ше проналазим у информ-
атици, математици и физ-
ици, али одлуку о избору 
будућег занимања на неки 
начин сам донијела са приј-
атељима - признала је Ник-
олићева.                       А. Д.

Лана Николић, најбољи ђак Основне школе „19. април“ 

Труд и подршка 
донијели

титулу ученице 
генерације

Било је и 
непроспаваних 
ноћи, али је 
вриједило, 
казала је ова 
ученица

Карате
Осим што је ђачку књижицу испунила петицама, ова 

ученица имала је времена и за хобије.
- Тренирала сам карате од девете године, а престала 

сам ове године у фебруару. Носилац сам смеђег појаса, 
а вјерујем да ће се отворити прилика да се поново 
вратим каратеу и остварим жељу да положим за црни 
појас – казала је Лана Николић. 

Од седмог до 
деветог разреда 
била је редован 

учесник 
такмичења из 
математике и 

физике

Влада Републике Српске 
дала је на прошлоседмичној 
сједници сагласност за реа-
лизују пилот пројекта Реф-
орма система процјене и 
упућивања дјеце/лица са см-
етњама у развоју у Српској, 
у складу са Међународном 
класификацијом здравља, 
инвалидитета и функцион-

исања и то у Дервенти, До-
боју, Српцу, Прњавору, Мо-
дричи и Броду, а у сарадњи 
са Центром за дјецу и ом-
ладину са сметњама у ра-
звоју „Будућност“, с обзиром 
на стручне капацитете ове 
установе.

- Пројекат подразумијева 
реформски приступ у процј-
ени, праћењу и упућивању 
дјеце са сметњама у развоју, 
у складу са најбољим свјет-
ским стандардима и намиј-
ењен је свим стручним рад-

ницима и актерима који су 
укључени у процес процјене 
дјеце кроз системску припр-
ему надлежних институција 
до непосредне праксе која 
ће се односити на процјену, 
праћење, упућивање и ева-
луацију. По реализацији пр-
ојекта очекује се да ће бити 
усклађене праксе процјене и 

упућивања дјеце са Међ-
ународном класификацијом 
функционисања, инвалиди-
тета и здравља, како би се 
досадашњи начин процјене 
допунио, те добила комп-
летнија слика функцион-
исања дјетета, његових по-
тенцијала, способности, пот-
реба и интереса у односу на 
окружење у којем дијете жи-
ви - саопштено је из Бироа 
Владе за односе са јавн-
ошћу.

Поред тога, пројекат ће се 

односити и на активно укљ-
учивање родитеља, односно 
старатеља у организовање и 
пружање подршке дјетету. 

- Очекује се да ће се кроз 
лично усмјерени план под-
ршке, план усмјерен према 
преосталим могућностима 
дјетета и пружању системске 
подршке, извршити адеква-
тнија процјена очуваних сп-

особности - истакли су из 
Владе додајући да је овај 
пилот пројекат дио детаљне 
припреме за планирану реф-
орму система процјене ко-
рисника социјалне заштите у 
Републици Српској, која је 
предвиђена Стратегијом со-
цијалне заштите од 2023. до 
2029. године.

ДЛ

Центар „Будућност“ дио пилот пројекта који 
координише Влада РС

ДРУШТВО

Нови приступ процјени дјеце 
са сметњама у развоју

Дервента једна од шест локалних 
заједница у којима ће се пројекат 
проводити

Спортски риболовци од 26. до 28. јула на стази у 
Трстенцима по 20. пут такмичиће се на дервентској 
„Сомијади“.

Из Спортског риболовног друштва „Укрина“ казали 
су да је за ово надметање пријављено десет екипа, 
од којих је једна из Теслића.

- Такмичење почиње 26. јула у 18 часова и трајаће 
до 28. јула. Свечано проглашење побједника и 
уручивање диплома и медаља планирали смо крајем 
августа за вријеме „Вашарског купа“, односно 
такмичења у лову рибе удицом на пловак, надм-
етању у припремању рибље чорбе и Меморијалног 
турнира „Станко Марјановић“ – рекли су из СРД 
„Укрина“.

Н. С. 

Спортско риболовно
друштво „Укрина“

„Сомијада“ 
овог викенда

20. пут окупља 
риболовце
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„Пркос фест“, који испред 
Народне библиотеке „Бранко 
Радичевић“ вреле јулске да-
не освјежава културом, угос-
тио је протекле сриједе ђак-
она Бојана Јокановића и ње-
гову „Сизифову борбу за 
правопис“ у којој су учеств-
овали и најмлађи Дерве-
нћани.

На радионици током треће 
вечери ове љетње мани-
фестације бројни малишани, 
уз „Сизифову“ помоћ, ухва-
тили су се укоштац са пра-

вописом, учећи на занимљив 
и креативан начин језичка 
правила и бонтон. Јокановић 
је подсјетио како је настао 
његов пројекат борбе за 
правопис.

-  „Сизифова борба за 
правопис“ траје од 2015. го-
дине, а на почетку сам мис-
лио да ће то бити узалудан 
рад, а касније се испост-
авило да није тако. Када сам 
био дијете, родитељи су ми 
говорили: „Хоћеш ли да ти 
нацртам нешто ако не зн-

аш“? Вођен тиме, одлучио 
сам да језик прилагодим мл-
ађима и старијима слико-
вито, јер се најбоље тако 
памти, и да им објасним јез-
ичка правила у српском је-
зику - рекао је Јокановић који 
је до сада објавио девет књига.

- Свима нам је Сизиф по-
знат као персонификација 

узалудног труда. Објавио 
сам девет књига у сарадњи 
са издавачком кућом „Вул-
кан“ из Београда, а моја пр-
ва књига „Сизифова правоп-

исна правила 1“ је била 
најпродаванија књига за дј-
ецу на Београдском сајму 
књиге, што је био огромни 
вјетар у леђа да наставим 
даље. До сада сам илустро-
вао више од 600 језичких 
недоумица и представио их 
у нашој и земљама региона 
- казао је Јокановић који је 
учесницима радионице у 
Дервенти, по благослову па-
тријарха Порфирија, подиј-
елио књигу под називом „Ра-
дост молитве“.

За музички предах током 
вечери били су задужени  
Славен Вуковић на гитари и 

вокал Милијана Жунић, а ди-
ректорица Народне библио-
теке Мирјана Плиснић ка-

зала је да „Пркос фест“ и 
ове године показује своју 
оправданост.

- Трудимо се да нашим 
грађанима понудимо нешто 
што немају прилику сваки 
дан да доживе и да програм 
буде садржајан и занимљив 

свим генерацијама - рекла је 
Плиснићева.

Програм манифестације, 

чији је циљ промоција кул-
туре и умјетности, те њених 
протагониста, до сада је 

донио изложбу о историји 
Дервенте ауторке Бранкице 
Симић, представу „Мало бл-
аго“ Градског позоришта „Ја-
завац“ и луткарску радион-
ицу глумца Дјечијег позор-
ишта РС Душка Мазалице. 

Н. С. 

„Пркос фест“ угостио ђакона Бојана Јокановића

Дервенћани били 
дио „Сизифове 

борбe за правопис“

Сви учесници радионице на 
поклон добили књигу „Радост 
молитве“

„Комбајн квартет“
Посљедње вече овогодишњег издања „Пркос феста“  

биће сутра, 26. јула, у знаку музике, односно концерта 
„Комбајн квартета“ из Бањалуке, који чине Милан 
Савић, Стефан Тешановић, Дејан Ђорђевић и Дејан 
Тркуља. Програм ће, као и ранијих вечери, почети у 20 
часова.

Народна библиотека 
„Бранко Радичевић“ 

Дервента

Двојици некадашњих официра Краљевске артиљерије у 
Лондону 1893. године понуђено jе право мало богатство да 
оду у Мароко и помогну султану да угуши побуну која је 
избила на југу. Принуђени да се боре са промрзлинама у 
Атласким планинама и издрже пролазак кроз ужарене 
пустиње подсахарске Африке, они бивају изиграни и 
употријебљени као пиони у политичким ривалствима са 
великим улозима. 

На том путу сусрећу жене које обожавају топове као 
божанства плодности и ратне господаре који играју крваве 
шаховске партије са живим робовима док господар Атласа 
чува шокантну тајну која би обојицу могла коштати живота.

„Господар Атласа“
Колин Фалконер

Preporuka

* Изложба „Орао, лав и крин - хералдика средњовјеко-
вних српских земаља“, аутора Јанка Врачара и Дејана 
Дошлића, доступна је у наредних мјесец.

* Љетња манифестација „Пркос фест“ и ове године од 3. до 
26. јула краси плато и библиотеку.  

* У библиотеци су доступне изложбе „Вашар је био, а на 
Вашару“, изложба оружја и ликовних радова ученика ОШ 
„Никола Тесла“, текстилне збирке, као и изложба о животу 
и дјелу Мирослава Сухаја.

* Изложба „Носили су заставе слободе“, аутора Фадила 
Пелесића, такође је дио изложбене поставке.

* Суграђани који желе да науче да свирају гитару могу 
да се пријаве за индивидуалне и групне часове гитаре које 
ће држати Теа Станковић. Информације на број телефона 
066/753-353. 

* У библиотеци је активан и Драмски студио који води 
Синиша Тешановић, а заинтересовани свих узраста могу 
да се придруже драмским групама. Информације на број 
телефона 065/311-018.

* Дјечија радионица „Маштовница“ доступна је мал-
ишанима уторком и четвртком од 11 до 12 часова. Заинт-
ересовани родитељи дјецу могу пријавити лично или на 
бројеве телефона 053/332-961 и 065/652-507.

* У току је и математичка радионица коју води профес-
орица Биљана Ђукић. Више информaција доступно је на 
бројеве телефона 066/614-813 и 053/332-961 или у 
библиотеци.

Preporuka

Aktuelno
u Narodnoj biblioteci

Дјеца током 
радионице 

учила 
правописна 

правила 

КУЛТУРА
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Изложба „Орао, лав и крин - 
хералдика средњовјековних 
српских земаља“, аутора 
Јанка Врачара и Дејана 
Дошлића, која садржи 20 гр-
бова српских владара, отв-
орена је у понедјељак у На-
родној библиотеци „Бранко 
Радичевић“.

Изложбу чине грбови нај-
значајнијих владарских и ве-
ликашких породица Србије, 
Босне, Хума и Зете у пери-
оду од деветог до 15. вијека, 
почевши од најстаријег срп-
ског владарског рода, Вла-
стимировића, па до Бранко-
вића, из којих потичу посљ-
едњи титуларни српски де-

споти.
 - Ову изложбу смо колега 

Јанко Врачар и ја припре-
мили уз помоћ тима људи, а 
идеју смо дуго разрађивали. 
Жељели смо да грбове пр-
едставимо на модеран на-
чин, сходно времену у којем 
живимо, али да пратимо тр-

адицију. На крају смо доб-
или коначан производ од 20 
грбова, и то оних за које см-
атрамо да су најважнији - 

рекао је Дошлић.
Предсједник дервентске 

„Просвјете“, која је уз Наро-
дну библиотеку организо-
вала изложбу, Далибор Ђе-
кић захвалио је Музеју Реп-
ублике Српске и ауторима за 
могућност да и Дервенћани 
погледају ову поставку.

- Сама ријеч грб значи на-
слијеђе и баштина, а сматр-
ам да смо мало упознати са 
овом тематиком, с обзиром 

да су управо кроз грбове зн-
аменити владари истицали 

свој идентитет и преносили 
га генерацијама. Кроз изл-
ожбу свједочимо животу 

владарских породица које су 
оставиле траг на историју 

српског народа - рекао је 
Ђекић додавши да би било 
корисно са овом темом упо-

знати и дервентске ђаке.
Изложба ће у наредних мј-

есец бити доступна у биб-
лиотеци.

Н. С. 

Изложба о хералдици средњовјековних српских земаља
доступна у Народној библиотеци „Бранко Радичевић“

Владарски грбови, 
важан сегмент 

историје

На хуманитарном конц-
ерту изворне музике који је у 
петак у Дому културе у Цр-
нчи окупио Дервенћане во-
љне да помогну изградњу 
дома за седмочлану поро-
дицу Пијетловић, прикупљ-
ено је више од 4.000 марака.

Славен и Биљана Пијет-
ловић, са својих петоро дје-
це и Славеновим родите-
љима, живе у неусловној ку-
ћи која се састоји од двије 
просторије. Од петоро мал-
ишана о којима брине отац, 
с обзиром да је мајка лош-

ијег менталног и физичког 
здравља, троје су дјеца са 
сметњама у развоју, због 

чега је Удружење родитеља 
дјеце и омладине са посеб-
ним потребама и инвалидних 
особа „Сунце“ покренуло ак-

цију за изградњу новог дома 
овој породици.

- Концерт је био веома по-
сјећен, па ни овог пута хум-

аност суграђана није изост-
ала. Радови на кући напред-
ују, а Градска управа фин-

ансира изградњу темеља и 
бетонске плоче - рекла је 
предс једница Удружења 
„Сунце“ Татјана Спасојевић, 

а задовољство одзивом суг-
рађана изазио је и предс-
једник Мјесне заједнице 
Црнча Жарко Поповић. 

- Прикупљено је нешто ви-
ше од 4.000 марака, а када 
смо подмирили трошкове 
организације остало је 3.200 
марака. На жиро - рачуну ко-
ји је отворен за прикупљање 
новца за помоћ тренутно 
има 25.100 марака. Рачун је 
отворен на моје име и биће 
активан све док кућа не буде 

изграђена - рекао је Поповић 
изражавајући захвалност 
свим донаторима који уч-
ествују у изградњи дома за 
ову црнчанску породицу. 

- За сада имамо обезбје-
ђен сав потребан материјал 
за грађевинске радове на 
кући, а новац са рачуна биће 
употребљен за уређење ун-

утрашњости и фасаду - 
рекао је Поповић. 

Помоћ је и даље могуће 
пружити уплатом на жиро - 
рачун број 55106400016-
13156 у „Уникредит“ банци. 
Додатне информације дост-
упне су на број телефона 
065/235-495.                  

Н. С. 

Хуманитарни концерт у Црнчи окупио суграђане доброг срца

За изградњу дома Пијетловићима 
прикупљено 4.000 КМ

Поставку 
Дервенћани 
могу да 
погледају у 
наредних 
мјесец 

Славен и Биљана са петоро 
малишана живе у неусловној кући
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Да права љубав не зна за 
километре и препреке дока-
зали су и Дервенћанин Нем-
ања Стјепановић и Јолисва 
Симанга из Јужноафричке 
Републике који су своју срећу 
недавно крунисали браком.

Иако потичу из два раз-
личита краја свијета, Нем-
ањи и Јолисви то није била 
препрека да се заљубе и св-
оју љубав његују и данас. 
Случајни сусрет у Јоханес-
бургу био је судбоносан и 
убрзо су схватили да желе 
да проведу живот заједно. 

Послије изазова које носи 
веза на даљину, а које су 
успјешно заједно превазила-
зили, Јолисва је по први пут 
овог љета дошла у Дерв-
енту, како би упознала Нем-
ањину породицу, а овом пр-
иликом њих двоје су и пред 
законом изговорили суд-
боносно „да“, што је први ко-
рак ка пресељењу овог пара 
у Дервенту. Свадбено вес-
еље припремају за идућу го-

дину.
Сасвим обичан сусрет у 

продавници био је довољан 
да се одмота клупко судбине 
и споји двоје младих.

- Фирма за коју радим 
2021. године послала ме у 
Јужноафричку Републику, у 
Јоханесбург, на 12 мјесеци. 
Јолисва је тада завршавала 
студије. Упознали смо се на 
каси у продавници, био сам 
на паузи и чекао да платим 
ручак, а она је била испред 
мене у реду и апарат јој је 

стално одбијао картицу. Био 
сам у журби и губио стрп-
љење, тако да сам понудио 
да платим и њен рачун, што 
је она прво одбила, али је на 
крају прихватила. Касније ме 
сачекала на излазу како би 
ми дала новац. Тако је поч-
ела наша прича - присјетио 
се Немања додавши да када 
му је истекао пословни уговор, 
везу су наставили на даљину.

- Мислила сам да ћемо да 

раскинемо када је Немања 
морао да се врати и чак када 
је он говорио да ће се врат-
ити у Африку, нисам вјеров-
ала у то - признала је Јо-
лисва. 

Ипак, Немања је наставио 
да долази у Африку, а 2022. 
године, Јолисву је и запросио.

- Иако није традицион-
ално, дао сам јој прстен, а 
тада смо морали да обавимо 
и „лоболу“ што је традиција ка-
да младић тражи дјевојчину 
руку од њеног оца и стри-

чева. Никада нисам свједо-
чио нечему сличном, на „ло-
болу“ треба да дођеш са не-
ким ко ће да говори у твоје 
име. Прво су ме оставили да 
чекам са њеним рођаком, 
који је имао улогу мог „засту-
пника“, а такође требало је 
да понесем три пића црвене 
и бијеле боје, која се отва-
рају и пију прије него што 
изађе дјевојка коју желим да 
вјерим. Пошто дође више 

дјевојака, мораш да изаб-
ереш, готово пијан, а ако 
погријешиш мораш да плат-
иш. Обзиром да сам ја већ 
дао и прстен и то сам морао 
да платим - присјетили су се 
њих двоје кроз смијех. 

- Ове године смо одлучили 
да је вријеме да она дође 
први пут у Европу и мој град. 
За мене није много компли-
ковано да добијем визу, чак 
ни у вријеме пандемије, али 
за њу је било мало изазо-
вније јер БиХ нема амбасаду 
у њеној земљи, тако да смо 
визу добили путем амбасаде 
Србије, а први пут је добила 
одбијеницу. Ту смо наишли 
на помоћ добрих људи и за-

иста успјели да издејству-
јемо визу - испричао је Не-
мања чији завичај се Јоли-
сви свидио.

- Сви су ме јако срдачно 
дочекали, што ми је заиста 
било драго, а и моја пор-
одица је јако лијепо прих-
ватила Немању. Његова по-
родица је јако велика – ка-
зала је Јолисва рекавши да 
може да замисли свој живот 
у Дервенти.

- Лужани и Дервента су 
јако лијепи и могу да нас 
видим да живимо овдје, да 
ту свијемо наше гнијездо и 
то нам је заправо план. Оно 
што ми је посебно пријемч-
иво јесте сигурност, што је 

доста другачије у односу на 
моју земљу. Овдје је нор-
мално да се капије и кућна 
врата не закључавају док је 
у мојој земљи то незамисл-
иво – казала је Јолисва дод-
авши да је била одушевљена 
чињеницом да људи овдје 
узгајају своје воће и поврће.

- Прелијепо је имати свој 
воћњак, одмах поред куће. 
Цијела посјета ми је била 
лијепа и до сада смо све 
изазове превазишли заједно 
и нисмо искусили неке нега-
тивне коментаре околине - 
оцијенила је Јолисва дода-
вши да су се за љубав и зај-
еднички живот све борбе ис-
платиле.                        А. Д.

ДРУШТВО

Дервенћанин Немања Стјепановић невјесту пронашао у 
Јужноафричкој Републици

Љубав избрисала 
километре 

и све препреке

Случајни 
сусрет у 
продавници у 
Јоханесбургу 
за двоје 
младих био је 
судбоносан Језичка баријера

Иако ни једном од њих енглески језик није матерњи, 
Немања и Јолисва на том језику разговарају.

- Заиста ми је жао што не могу да комуницирам са 
људима у граду, јер јако мало људи говори енглески 
језик, а посебно ми је жао што са Немањином баком 
не могу много да разговарам, јер мислим да је јако 
мудра жена, али се обје трудимо, а са његовом мај-
ком сам нашла начин да комуницима захваљујући 
„гугл преводиоцу“ – казала је Јолисва којој је матерњи 
језик xhosa.

Заједнички 
живот радо 

би да 
наставе у 
Дервенти

Пјесма „Кап воде“ аутора 
Мирка Бјелајца из Сирига у 
Србији проглашена је најље-
пшом на конкурсу Српског 
књижевног клуба „Вихор“ по-
водом 23. Међународних ил-
инданских пјесничких сусре-
та „Прљача“. 

Конкурс за избор најље-
пших пјесама посвећених 
љепотама вода дио је пјесн-
ичких сусрета којим „Вихор“ 

дуже од двије деценије сл-
ави лијепо писану ријеч.

- На овогодишњи конкурс 
стигло је 67 радова, више 
него лани, и то пјесника из 
Републике Српске, ФБиХ, 
Србије, Црне Горе, Косова и 

Метохије, Бугарске, Хрва-
тске, Њемачке и Швајцарске. 
Осим прворангиране пјесме 
„Кап воде“, награђена је и 
шаљива пјесма „Водена“ ау-
тора  Слободана Милојевића 

из Крушевца, а у категорији 
„Укрински водени цвијет“ 
најбољом је проглашена пје-
сма „Фантазија изнад воде“ 
аутора Јована Бундала из 
Београда - навели су из „Ви-
хора“.

Похваљене су и пјесме Ане 
Стајкове Иванове из Буга-
рске, Божице Везмар из Кос-
ова и Метохије, Гордане Ил-
ић из Добоја, Горице Крст-
овић из Дервенте, Жаклине 

Манчић из Ниша, Јелене Ђу-
рђевић из Дервенте, Миле 
Сташевић из Зрењанина, 
Мирјане Миланков из Новог 
Сада, Ненада Карића из 
Лазаревца, Паје Бркића из 
Пелагићева и Ратка Белића 

из Суботице. 
Награде побједницима ко-

нкурса биће уручене на Ил-
инданским пјесничким суср-
етима 3. августа у Народној 
библиотеци „Бранко Ради-
чевић“, а у програму који по-

чиње у 11 часова учествов-
аће и чланови хора „Мозаик“. 

„Прљачу“ су и ове године 
подржали Градска управа, 
као и Народна библиотека и 
Туристичка организација.

Н. С. 

Ближи се 23. издање Међународних илинданских пјесничких сусрета „Прљача“
Пјесма „Кап воде“ Мирка Бјелајца побједник конкурса

Пјеснички 
сусрети биће 
одржани 3. 
августа у 
Народној 
библиотеци

Братимљење 
На Илиндан, 2. августа, биће уприличено потпи-

сивање повеље о братимљењу „Вихора“ и Удружења 
завичајних Срба „Коријени“ из Сомбора уз културно - 
умјетнички програм  у  комплексу  Старе цркве у  Срп-
ској вароши.
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Лубеница 0,70 - 1,50
Диња 1 - 1,50 
Шљива 1 - 2
Јабука 1 - 2,50
Бресква 2,50 - 3
Нектарина 3
Кајсија 3,50 - 4
Крушка 1,50 - 2,50
Боровница 12
Грожђе корпица 3 - 5 
Паприка 1,50 - 2,50
Парадајз 1 - 3
Патлиџан 1,50 - 2
Краставац 1 - 2,50
Кромпир 1 - 1,50
Купус 0,50 - 0,70
Мрква 2 - 2,50 
Бијели лук 8 - 10
Црвени лук 1,50 - 2,50
Махуна 4 - 5 

(Цијене у КМ од 18. јула)

Pija~ni
barometar

Рецепте можете слати на 
e-mail: derventskilist.redakcija@gmail.com или на 

адресу Цара Лазара 45, Дервента.

Recept
sedmice

Састојци:
3 кг купина
1 кг шећера
2 лимуна
1 конзерванс

Припрема:
Опрати и очистити купине и ставити их у већу посуду 

за кување. Изгњечити воће, прелити са два литра воде, 
додати конзерванс и исцијеђен лимун. Све измијешати 
и оставити да одстоји до јутра. Прије кувања додати ше-
ћер и по потреби још изгњечити. Пустити да прокључа и 
кувати још десетак минута. Сок проциједити и вратити 
на ватру да још једном прокључа. Флаше за сок пас-
теризовати у врелој рерни и у њих сипати сок. 

Сок од купине

Ауто - мото савез Републике Српске, 
у сарадњи са надлежним министар-
ствима и Агенцијом за безбједност са-
обраћаја, настојаће да кроз превентивну 
кампању  „Возите безбједно електричне 
тротинете“ која траје до 31. августа ук-
аже на најважније елементе безбједног 
кретања ове врсте возила.

- Корисницима електричних тротинета 
указаћемо на опасности којима су изл-
ожени када се крећу на јавним путевима, 
а упознаћемо их и са законским одред-

бама којих се морају придржавати док 
користе лако електрично возило, ел-
ектрични тротинет, скејтборд или хаве-
рборд - навели су из Ауто - мото савеза.

Електрични тротинети подјељени су у 
четири класе са максималном брзином 
до шест и до 25 километара на час, а 
обавеза њихових власника је да поштују 
саобраћајне прописе, а у случају пре-
кршаја предвиђене су новчане казне од 
100 до 900 КМ, уз друге санкције.

                               Н. С. 

Превентивна кампања Ауто - мото савеза

Возаче 
електричних 

тротинета 
упознају са 
прописима

25. јула навршава се 15 
тужних година од када са 
нама није наша драга

ЂУРЂЕВИЋ 
НАДА

С тугом и поштовањем, 
сјећају те се и од заборава 
чувају

супруг Предраг, 
син Бранислав са 

породицом и син Драган

ДРУШТВО

У воћњаку породице Теп-
ић у Кулини, који се простире 
на седам дунума, овог љета 
доспијевају разне врсте во-
ћа, вишња, трешња, кајсија, 
аронија, јабука, мушмула и 
шљива, а управо би касна 
сорта шљиве „мађарице“ мо-
гла да донесе најбољи род.

Бригу о воћњаку највише 
води тридесеттрогодишњи 
Борис Тепић уз оца и млађег 
брата.

- Имамо око 200 стабала 
шљиве које су старе око 20 
година и дају добар род. 
Један дио који се осуши или 
вјетар уништи уклонимо и 
обновимо, тако да увијек има 

нешто да се ради. Одржа-
вање није захтјевно, јер су 
сорте аутохтоне и не траже 
превише залагања -  каже 
Тепић додајући да су шљиве 
„ранке“ ове године подба-
циле, али да је „мађарица“ 
добро родила.

- Ова каснија сорта је у 

фази зрења. Када година 
буде добра зна да да око 
седам тона. Шљива добро 
подноси високе темпера-
туре, не наводњавамо и не 
обављамо  прскање  због  
пчела у воћњаку. Већину 
рода воћа користимо за 
ракију, сокове и пекмез. Не-
што продамо, а нешто ост-

авимо и за потребе нашег 
домаћинства. Када шљиву 
продајемо „на грани“ цијена 
је 30 фенинга за килограм. 
Све је чисто и покошено и 
само треба убрати – додаје 
он истичући да када је се-
зона брања воћа имају пот-

ребу за додатним радниц-
има, којих је све теже пронаћи.

- Сакупљање шљиве  је 
проблем јер нема ко да ради 
и долазе нам људи из других 
општина. Берач сада тражи 
дневницу од 100 марака - ка-
же овај Дервенћанин.   Н. С. 

Воћњак породице Тепић у Кулини 
простире се на седам дунума

Воћа има у изобиљу

Већину воћа користе за ракију, 
сокове и пекмез, а шљиву и продају Цијеђење 

Породица Тепић  у Пољу има  и погон за  цијеђење  
воћа  и  поврћа у којем производе потпуно природан сок 
без додатака, а услуге цијеђења доступне су и другима.

Најбољи род 
очекује се од 

шљиве 
„мађарице“
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22. јула навршило се 29 година од када са нама није 
наш драги супруг и отац

БАБИЋ НАДЕ
1995-2024.

С тугом и љубављу, чувамо те у својим срцима.

Супруга Радмила, син Дејан и 
кћерка Драгана са породицама

18. јула преминуо је наш непрежаљени отац, деда и прадеда

ВУКОВИЋ 
(Милутин) ДУШАН

професор

Увијек ће те носити у срцима и чувати од заборава

твоји најмилији кћерка Татјана и син Мирослав са породицама

25. јула навршава се 15 година од када са нама није наш 
драги

КУЗМАНОВИЋ 
МАРИНКО

5.11.1943-25.7.2009.

С тугом и поштовањем, успомену на тебе од заборава 
чува

супруга Љубица

25. јула навршава се 15 година од када са нама није 
наш драги

КУЗМАНОВИЋ 
МАРИНКО

5.11.1943-25.7.2009.

Заувијек си у нашим срцима.

Син Марко, снаха Сњежана, 
унука Маријана и унук Марио

Тужно сјећање на наше драге

МИКЕРЕВИЋ

СТЈЕПАН         ВИДА
      25.7.2005-25.7.2024.                     2007-2024.

Вријеме пролази, а ви и даље живите у нашим срцима 
и мислима.

С поштовањем, чувамо успомену на вас.
Син Маринко, снаха Слободанка, 

унучад Драган и Мира са породицама

31. јула навршава се 19 
тужних година од када је 
преминула наша драга

ДЕЈАНОВИЋ 
ВИДА

Супруг Милован и кћерке 
Милка и Слободанка са 

породицама      
_

16. јула у Царство небеско преселила се наша

СТАНИЋ (рођ. Ђујић) 
БОСАНКА

1939-2024.
Са тугом, љубављу и поштовањем, вјечно ћемо те се сјећати и чувати од 

заборава.
Посљедњи поздрав и вјечни спокој.

Супруг Ранко, син и кћерке са породицама

ЧИТУЉЕ
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25. јула навршава се 17 година од када са нама није 
наш драги

МАРКОВИЋ 
ЖЕЉКО

С љубављу, тугом и поштовањем чувамо те у најљепшим 
успоменама.

Супруга Јелена, син Дражен и 
кћерка Драженка са породицама

30. јула навршава се шест тужних мјесеци од када са нама није наш драги

МАРТИЋ ВОЈО
Заувијек си у нашим срцима.
С тугом и поштовањем, чувамо успомене на тебе.

Супруга Сњежана, синови Бернардо, 
Душан и Дејан и снаха Јелена

26. јула навршава се 15 
година од смрти нашег драгог

МИЛИНКОВИЋ 
ПЕТКО                     

Заувијек те чувамо од 
заборава у нашим срцима и 
мислима.

Супруга Љиљана и 
синови Дражен и Игор 

са породицом

28. јула навршавају се четири године од смрти супруге

МИТРОВИЋ 
СЛАВИЦА

С тугом и поштовањем, сјећа те се и од заборава чува

супруг Бранко

28. јула навршавају се четири године од смрти сестре

МИТРОВИЋ 
СЛАВИЦА

Док живимо ми, остаћеш у нашим срцима.

Твоја браћа Славко и 
Милан са породицама

28. јула навршавају се четири године од смрти сестре

МИТРОВИЋ 
СЛАВИЦА

Заувијек си у мом срцу и мислима.

Сестра Неда са породицом

6. августа навршава се пет годинa од када је преминула наша драга

ПИВАШ 
(рођ. Плавшић) 

СИМЕУНА
С љубављу, тугом и поштовањем, чувамо најљепше успомене на тебе.

Син Стево, кћерка Јованка, снаха Нада, зет Боро, унучад и праунуче
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29. јула навршава се година од прераног одласка нашег вољеног сина, брата, дјевера и стрица

БОДУЛОВИЋ 
БОЈАН

29.7.2023-29.7.2024.

Постоји љубав коју смрт не прекида и туга коју вријеме не лијечи.
„Недостајеш“ је једна од најљепших изјава љубави. 
Недостаје нам твој мио лик, срчан и ведар дух, искреност, твоја доброта и несебично давање себе, свима нама.
С тугом, љубављу и поштовањем, чувамо те у нашим срцима.

Тата, мама, брат, снаха, братић и братичкиња

30. јула навршавају се 32 године од када усташе убише мог 
јединог сина

ГРУМИЋ 
ДРАГОЉУБ 

Постоји нешто теже од смрти, а то је живот без тебе, сине.
Mајка Босиљка, очух Славко, сестра Жељка, 

зет Новислав и сестрићи Драган и Даниел

Навршава се шест мјесеци од када са нама није наш драги

ЂУРИЧИЋ 
МОМИР

Недостајеш нам сваког дана. Заувијек остајеш вољен и 
поштован.

Супруга Недељка, син Синиша, 
снаха Бојана, унуци Лазар и Милош

Тужно сјећање

ЈОВИЋ ВИД 
25.7.2019-25.7.2024.

С тугом и поштовањем, живјећеш 
у нашим срцима и драгим успоме-
нама.

Супруга са кћеркама

19. јула навршило се 40 дана од смрти нашег драгог

КУЈУНЏИЋ 
РАТКО

С тугом у срцу, чувамо драге успомене на тебе.
Мајка Илинка, браћа Радислав и Мирослав и 

сестра Мира са породицама

26. јула навршава се пет година од када са нама није наша драга

ПАТКОВИЋ 
БОСАНКА

Тог дана посјетићемо њен гроб, положити цвијеће и упалити свијеће.
С тугом, љубављу и поштовањем, живиш у нашим срцима.

Супруг Лука, кћерка Миљана, син Миљан, 
снаха Ивана и мајка Душанка
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31. јула навршава се година од када са нама није наш 
драги супруг, отац и дјед

ДЕНИЋ 
(Славко) ЖАРКО

Отишао си пијетли када се буде, као да у шетњу негдје 
крећеш. Отишао си са мирисима јутра, да ли си знао да 
се вратити нећеш.

Хвала ти за сву безусловну љубав.
Супруга Невена, син Миладин, 

кћерке Јелена и Драгана, зетови Срђан и 
Блажен и унуци Алексеј и Николај

31. јула навршава се година од када са нама није мој 
брат

ДЕНИЋ 
(Славко) ЖАРКО

Са љубављу, поштовањем и великим болом у нашим 
срцима, чувамо успомену на тебе.

Сестра Мира, зет Весељко, сестрић Драган и 
сестричина Бојана са сином Кевином

31. јула навршава се година од када са нама није наш драги 
пријатељ

ДЕНИЋ 
(Славко) 
ЖАРКО

С поштовањем, сјећају те се 
пријатељи Нада и Бранислав Суботић

31. јула навршава се година од када са нама није наш драги

ЖАРА

Вјечна ти слава и хвала.
С поштовањем,
          колеге и пензионери Полицијске станице Дервента

У суботу, 27. јула, обавићемо четрдесетодневни помен нашој вољеној

НАГРАДИЋ 
(Давид) ЉУБИЦА

11.10.1949-21.6.2024.

Увијек ћеш бити у нашим срцима и најљепшим успоменама.
С тугом и поштовањем,

твоји Аца и Наца, Ники, Нина, Фићо, Славен и Пеђа

На продају два плаца по 500 
квадратних метара код Рап-
ћанског моста. Цијена једног 
плаца 8.000 КМ. Телефон: 0043 
-664-990-9042 (вибер, вацап).

* * * * * * * * * * * 
Издајем намјештен стан, 

спрат куће, у Улици Карађо-
рђева број 12. Телефон: 066/ 
211-294.

Mali oglasi

31. јула навршавају се 22 
године од смрти наше драге

ТАДИЋ 
САВИЦА

С поштовањем,

син Љубинко, 
снаха Богдана и унуци 

Стефан и Саша
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Милан Станивуковић из 
Бањалуке биће нови тренер 
првог тима „Текстилца“, а на 
том мјесту замијениће Де-
јана Пијетловића, који је пр-
еузео дужност спортског ди-
ректора. 

У досадашњој тренерској 
каријери Станивуковић је 
водио екипе „Омарске“ и 
„Љубића“ из Прњавора, а 
његов први помоћник биће 
Дејан Плиснић.

Тренерски тим у понед-
јељак је обавио прозивку, а 
на први тренинг одазвало се 
двадесетак играча, који ће 
клубу бити на располагању 
већ у недјељу када ће „Текс-
тилац“ одиграти прву контр-
олну утакмицу против „Пол-
ета“ из Брода.

Када се ради о почетку такм-
ичења, у Фудбалском савезу 
Републике Српске прошле се-
дмице одржано је извлачење 
такмичарских бројева за 
екипе из Друге лиге - запад. 

„Текстилац“ је извукао број 
15 и у првом колу гостоваће 

код екипе „Горица“, а остали 
парови су: Жељезничар (Д) 
- Дубраве, Слога (Т) - Чел-
инац, Напријед - Пролетер 
(Т), ОФК Брдо - Слога (С), 
Модрича Алфа - Борац (Ш), 

Црни Врх - ФСА Приједор, 
Омарска -  ОФК Лауш и 
Јединство (Ж) - Полет 1926.

С обзиром да је лига про-
ширена са 16 на 18 учесн-
ика, представници неких 

клубова су истакли жељу да 
првенство почне седам дана 
раније, 10. августа. Коначну 
одлуку о томе донијеће Изв-
ршни одбор Фудбалског са-
веза РС.

Такмичење у оквиру Прве 
рукометне лиге Републике 
Српске за мушкарце почиње 
14. и 15. септембра, док ће 
такмичење у женској конкур-
енцији почети седам дана 
касније, а сходно томе при-
преме дервентских рукоме-
таша вјероватно би требале 
да почну почетком августа, 
док ће дјевојке са тренинз-
има почети неколико дана 
касније.

Управни одбор Рукометног 
савеза Републике Српске 
недавно је засједао, а једна 
од одлука односила се и на 
списак клубова који ће се 
такмичити у Првој лиги за 

мушкарце, па ће нови члан-
ови прволигашког друштва 
бити „Теслић“ и „Козара“.

Руководство дервентског 
Рукометног клуба предано 
ради и на стварању што бо-
љих претпоставки за наступ 
у прволигашком друштву, а 
један од незаобилазних дет-
аља свакако је новац. Због 
тога је клуб у продају пустио 
сезонске чланске карте по 

цијенама од 100 КМ (златна), 
50 КМ (сребрна) и 30 КМ 
(стандард). Уз то, ради се и 
на склапању састава екипе, 
а за сада је извјесно да је 
Младен Благојевић, искусни 
пивот из Приједора окончао 
играчку каријеру и посветио 
се улози тренера.

Међу првима ко ји  су 
показали лојалност клубу су 
провјерена десна крила 

Дражен Милинковић, Ален 
Савић и Немања Пејаковић, 
лијева крила Давор Живанић 
и Ненад Кнежевић, голмани 
Милан Дринић и Срђан Тол-
имир, те искусни Горан Зе-
муновић и Звјездан Сибин-
чић. Очекује се да ових дана 
низ буде настављен, а да 
контуре екипе буду потпуно 
јасне непосредно пред поч-
етак припрема.

Партизаново игралиште биће овог викенда попр-
иште такмичења у малом фудбалу 3x3, а пријављене 
екипе такмичиће се у седам категорија. 

Ради се о новом концепту такмичења које се по 
први пут одржава у Дервенти, а организатори су 
обезбиједили богат наградни фонд.

- Побједничка сениорска екипа има прилику да 
освоји 1.500, а другопласирана 500 КМ - навели су 
организатори позивајући љубитеље малог фудбала 
да буду дио овог спортског догађаја од 26. до 28. 
јула.

Н. С. 

Први тим добио новог тренера

Станивуковић на клупи 
„Текстилца“

Рукометни клубови у августу почињу припреме за нову сезону

„Теслић“ и „Козара“ 
нови прволигаши

Познат 
костур екипе 
„Дервенте“

Дервента домаћин још 
једног спортског такмичења

Мали фудбал овог 
викенда на 

Партизановом

СПОРТ

„Текстилчеви“ фудбалери 2016, 2017 и 2018. годи-
шта, захваљујући пројекту „Један дрес, један гол“, 
који је подржала Омладинска  банка, добили су нову 
опрему.

Ради се о дресовима са маркерима и штуцнама за 
32 дјечака.

- Пројекат је покренула мајка једног од дјечака 
Петра Kалоперовић са Ведраном Тадићем, Жељ-
аном Попадић и Валентином Живанић, а осим Омл-
адинске банке, подршку нам је пружила и група род-
итеља – казали су из „Текстилца“ додајући да ће три 
генерације фудбалера од сада на такмичења ићи у 
једнообразној опреми.

Н. С. 

Омладинска банка још 
једном уз „Текстилац“

Нови дресови и 
штуцне за 32 дјечака


